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Protokół Nr XLVII 
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 31 sierpnia 2009 r.  
 
Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2009 r.  

1. Grzegorz Kuna 
2. Anna Ślęzak 
3. Zbigniew Kos 
4. Andrzej Pożarlik 
 
Proponowany porządek posiedzenia:  
1. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2010. 
2. Sprawy różne. 

 
Ad. 1.  
Przewodniczący Komisji poprosił o ogólne wnioski - propozycje dla całej Gminy. 
 
Komisja zaproponowała następujące wnioski: 
 

• Komisja wnioskuje o kontynuowanie inwestycji drogowych metodą przyjętą przez 
Radę Miejską w Strykowie; 

•  Komisja wnioskuje o kontynuowanie inwestycji wodociągowych i kanalizacyjnych. 
 
Głosowanie: 3 głosy za 
          0 głosów przeciw 
                     0 głosów wstrzymujących się  
 
Następnie radna Anna Ślęzak zaproponowała, aby przyjąć wniosek dot. rozpoczęcia budowy 
sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Niesułkowie.  
 
Radny Andrzej Pożarlik mówił, że trzeba zastanowić się, czy ta sala będzie tam 
wykorzystana, trzeba zastanowić się nad budową gimnazjum, może rozpocząć procedury z 
tym związane.  
 
Przewodniczący Komisji przypomniał, że Gmina będzie miała do zrealizowania wcześniej 
przyjęte zobowiązania, tzn. była przyjęta uchwała dot. budowy obwodnicy Strykowa, Gmina 
będzie przecież partycypować w kosztach, ważna jest modernizacja stacji uzdatniania wody w 
Ługach.  
Przewodniczący Komisji poprosił o dalsze prowadzenie obrad swojego zastępcę.  
 
Radny Andrzej Pożarlik pytał, jaka jest koncepcja dot. kompleksu sportowego. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że Gminę czeka potężna inwestycja- kanalizacja w 
Swędowie, koszt to ok. 17 milionów, trzeba skończyć wodociągowanie, powinniśmy się 
zastanowić, czy składamy kolejny projekt na Osiedle Wolność – Narodowy Program Budowy 
Dróg Lokalnych. Burmistrz przypomniał, że wykonywane są projekty modernizacji dróg i 
ulic, ulice będą wykonywane razem z krawężnikami i chodnikami, aby nie wracać do tych 
inwestycji. Jeśli chodzi o projekt zagospodarowania zalewu to będzie to inwestycja 
podzielona na etapy. 
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Komisja przyjęła wnioski: 

• aby teren wokół zalewu przekazać w zarząd Ośrodkowi Kultury i rekreacji w 
Strykowie.  

 
Głosowanie: 3 głosy za 
          0 głosów przeciw 
                     0 głosów wstrzymujących się  

• aby rozpocząć budowę sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Niesułkowie. 
Głosowanie: 2 głosy za 
          0 głosów przeciw 
                    1 głos wstrzymujący się 

• aby przygotować informację na temat kosztów opracowania projektowego budowy 
gimnazjum i hali widowiskowo-sportowej w Strykowie 

Głosowanie: 3 głosy za 
          0 głosów przeciw 
                     0 głosów wstrzymujących się  
 
 
Ad.2. Sprawy różne. 
 
Burmistrz poinformował, że Wojewódzki Zarząd Melioracji nie ma środków na czyszczenie 
rzeki Moszczenicy, prawdopodobnie będzie to wykonane w roku następnym. 
 
Radny Zbigniew Kos poprosił o częste monitorowanie wykonawcy remontu świetlicy w 
Smolicach.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała E. Tomczak. 
 
 
 
 

             Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej  
                         Rady Miejskiej w Strykowie  
 
                                                Anna Ślęzak  

 
 
  
  
 

 


